



**SHIRE OF CHRISTMAS ISLAND  
PUBLIC NOTICE**

---

**03/24**

**17 January 2024**

---

**CATS ON CHRISTMAS ISLAND**

In the Public Notice No 25/23 of 31 July 2023 the Shire invited community feedback on a veterinarian visit to Christmas Island to undertake a de-sex/chipping program.

The use of an appropriate facility for a veterinarian to use for de-sexing of cats was also sought, and due to no such facility being available **there will be no veterinarian visit to Christmas Island to undertake a de-sex/chipping program.**

The *Shire of Christmas Island Cats Local Law (2018)(CI)* is the municipal by-law that governs cat ownership on the island. The core provisions of this law state that only de-sexed chipped and registered cats are permitted to be kept as pets. Cat owners are also required to ensure their cats are not in a public place without being in a carrier receptacle or vehicle.

Furthermore, the by-law designates a Cat Prohibited Area zone, which encompasses the entire Settlement precinct. This means that within this zone, cat ownership is not allowed.

The Shire also wishes to commend Parks Australia on the progress of their program on the eradication of feral cats on Christmas Island.

**David Price**  
**Chief Executive Officer**



## 圣诞岛郡 公告

03/24

2024 年 1 月 17 日

### 圣诞岛上的猫

在 2023 年 7 月 31 日第 25/23 号公告中，圣诞岛郡邀请社区对兽医前往圣诞岛进行野猫绝育/绝育计划的情况进行反馈。

其中，还包括寻求使用适当的设施让兽医为猫绝育，由于没有此类设施，**兽医将不会前往圣诞岛进行绝育/切除计划。**

《*圣诞岛郡猫地方法*》(2018) (CI) 是管理岛上猫所有权的市政法规。这项法律的核心条款规定，只有经过绝育手术并登记的猫才能作为宠物饲养。猫主人还被要求确保他们的猫不在公共场所，而不是在载体，容器或车辆中。

此外，该章程还指定了一个禁猫区，包括整个定居点区域。这意味着在这个区域内，养猫是不允许的。

圣诞岛郡还希望赞扬澳大利亚公园在圣诞岛根除野猫项目方面取得的进展。

**David Price**  
首席执行官



## SHIRE PULAU KRISMAS NOTIS AWAM

03/24

17 Januari 2024

### KUCING DI PULAU KRISMAS

Dalam Notis Awam No 25/23 pada 31 Julai 2023, Shire menjemput maklum balas dari komuniti mengenai lawatan doktor haiwan ke Pulau Krismas untuk menjalankan program de-seks/chipping.

Penggunaan kemudahan yang sesuai untuk digunakan oleh doktor haiwan untuk nyah jantina kucing juga dicari, dan disebabkan kemudahan sedemikian tidak tersedia, tiada lawatan doktor haiwan ke Pulau Krismas untuk menjalankan program nyah jantina/chipping.

Undang-undang Tempatan Kucing Shire Pulau Krismas (2018)(CI) ialah undang-undang perbandaran kecil yang mengawal pemilikan kucing di pulau. Peruntukan teras undang-undang ini menyatakan bahawa hanya kucing-kucing yang telah dide-seks dichip dan didaftar dibenarkan untuk dipelihara sebagai haiwan peliharaan. Pemilik kucing juga dikehendaki memastikan kucing mereka tidak berada di tempat awam tanpa berada di dalam bekas pembawa atau kenderaan.

Tambahan pula, undang-undang kecil menetapkan zon Kawasan Larangan Kucing, yang merangkumi keseluruhan presint Penempatan. Ini bermakna dalam zon ini, pemilikan kucing tidak dibenarkan.

Shire juga ingin memuji Parks Australia atas kemajuan program mereka mengenai pembasmian kucing liar di Pulau Krismas.

**David Price**  
**Ketua Pegawai Eksekutif**